
Punten in te brengen in 5 min  

 

1 Bewoners aan de noord kant (vroomshoop) hebben geen brief gehad met vooraankondiging inzake 

onderzoek naar realisatie woonwagen kamp. 

Het is bijzonder dat mensen die dichterbij wonen wel een brief hebben gehad. 

Dit leid tot onrust in de buurt.  

2 Verzoek tot gesprek geen gehoor. Op 2 augustus heb ik een contact formuier ingediend met verzoek 

tot gesprek met de wethouder de heer Koster. 

Uw referentie: 000000014012 

Aangezien hier geen gehoor op is gegeven heb ik een bezwaar brief geschreven waarna ik een goed 

gesprek heb gehad met een ambtenaar van wie ik de naam van vergeten. 

3 zie artikel tubantie 02-08-2023 

Dit is de eerste gemeente in 
Twente die op grote schaal 
plekken voor woonwagens 
aanwijst 

Twenterand is eruit: de gemeente komt met vier ‘geschikte locaties’ 

voor woonwagens. Het houdt in dat in iedere kern mogelijkheden voor 

woonwagenbewoners komen om zich hier te vestigen. In totaal gaat 

het om minstens 25 nieuwe plaatsen. In Vroomshoop komt, als 

Twenterand de handen op elkaar krijgt voor de plannen, veruit het 

grootste kamp. Vaststaat dat er ‘grote behoefte’ aan is. 

  



  



 

Nu al mening vorming door te zeggen dat het geschikt is. 

“In de brief staat de gemeente heeft onderzocht of de locatie geschikt zijn” 

Verwachtingen gewekt bij mogelijke toekomstioge bewoners of geintereseerden 

Bij province al een check gedaan of het mag.  

Bewoners op dezelfde dag geinformeerd als de rest van de gemeente en inwoners. 

Dit terwijl er nog onderzoek moet plaats vinden en sorry dat ik het zeg dat gemeente raad nog moet 

instemmen met onderzoek. Wethouder Koster en burgemeester ik vind het kwalijk dat de 

beslisisngen over deze locaties op de spits worden gedreven en u sociale onrust creeert. U zorgt voor 

een ondemocratisch besluitvorming en dwang op buurt.  

Naar mijn mening schoffeert de wethouder het democratische proces door zich te gedragen als een 

dictator en niet de buurt wil aanhoren.. 

Gesprek met van mijn buurvouw is afgezegd door de wethouder (andere)   

De reden hiervoor is dat de gemeente raad geen beslissing heeft genomen over het te volgen 

onderzoek naar de locaties. 

De werkwijze van het bestuur van de gemeente draagt mijn afkeuring en ik vraag de gemeenteraad 

de stemming over onderzoek naar de locaties uit te stellen tot de buurt gehoord is en dat kan worden 

meegenomen in de beslissing. 

 

 



4 Beleid 

Wel verhuurbeleid 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



4 Algehele bezwaren tegen cluster vorming van sociale groepen waardoor er sterke sociale cohesie 

ontstaat binnen geisoleerde gebieden die voor ongewenst sociaal gedrag zorgen wat leid tot 

problemen. Het creeren van kwetsbare gebieden met alle gevolgen van dien. 

 

5 Onduidelijk waarom er niet in de realiseren bestaande woon wijken ( vriezenveen en vroomshoop) 

niet gezocht is naar passende oplossingen en een meer ruimere sociale verdeling in deze wijken zodat 

er gericht beleid is om meer gevarieerde wijken te creeren die ruimte geven aan woonwagens maar 

ook aan andere woonvormen zoals tiny houses en bijvoorbeeld aardewoningen. Home (aardehuis.nl) 

 

Juist door het aanpassen van het bestaande beleid in de te realiseren kan er ruimte gecreeeerd 

worden. Deze woonvormen te mengen zorgen voor een breder sociaal draagvlak en ruimte voor 

mogelijkheden op korte en lange termijn. 

 

Hierin is ook al ruimte voor sociale woning bouw opgenomen en de infra structuur is reeds gepland. 

6 Locatie zwembad laan 

Sportpark westerhaar altijd te kort aan parkeerplaatsen en parkeren aan de doorgaande 

weg(twistveenweg) en zwembadlaan zodat de toegang beperkt word voor nood en spoed diensten. 

WWR heeft te kortparkeer ruimte, muziek vereniging tennis verenigning veel geclusterd. Weinig 

parkeerruimte voor evenementen. 

Weg is ongeschikt voor werken en vracht verkeer.. 

 

 

 

 

https://www.aardehuis.nl/index.php/nl/

